
Vragen POC informatica 

Wat zijn enkele belangrijke dossiers/pijnpunten die het komende academiejaar zeker verder 
besproken zullen worden? 

Hoe bereik je je achterban om een zo gedragen mogelijk standpunt te vormen? Wat indien er 
duidelijk onenigheid/verdeeldheid bestaat tussen de achterban? 

Hoe pak jij de samenwerking met de POC CW aan, wanneer het een departementaal dossier betreft 
dat invloed heeft op het onderwijs? 

Er is op dit moment nog geen kandidaat voor de departementsraad. Hoe vang je dit op op het begin 
van volgend academiejaar? 

Hoe hard durf je tegen een prof in te gaan tijdens een vergadering, wetende dat dit de mensen zijn 
die u punten moeten geven? 

[Optioneel] Het komende academiejaar zullen studenten opnieuw bevraagd worden in kader van 
COBRA. Weet jij wat COBRA is en waarom het belangrijk is dat we dit als stuvers mee opvolgen? 

[Optioneel] Er is binnen de POC Informatica slechts een kleine toenadering gedaan naar 
duurzaamheid in vergelijking met bijna elke andere POC aan onze faculteit. Hoe zou je dit volgend 
jaar verder willen opvolgen? 

[Optioneel] Stel dat er in de toekomst opnieuw een crisissituatie is, waarbij iedereen in sociaal 
isolement geplaatst wordt. Hoe pak jij de vertegenwoordiging van een groep studenten aan die 
moeilijker te bereiken zijn? 

[Optioneel] Ben je van plan om een verder engagement op te nemen naast de POC Informatica? 

[Optioneel] Is er nog iets anders waar je graag de aandacht op zou willen vestigen? 

 


